
 

 السيرة الذاتية

  English CV 

 
Personal Information: 

Name: Haya Fahad Abdullah Alnafisa 

Date of birth: February 26  

Nationality: Saudi  

E-mail: halnafis@ksu.edu.sa 

 

Education and Qualifications: 

(2001) Bachelor Degree in Literature & Education specializing in English Language from College of 

Education (Princess Noura Bint Abdulrahman University now). KSA 

 

(2010) Master Degree in Education (MEd) from Northeastern University, Boston, MA. USA 

 

courses:Training  

 Training course in English about E- Technologies For Learning (15 training hours) on April 

9-11, 2012. Deanship of Skills Development, King Saud University. 

 

 Training course in the Use of Technology in Teaching (12 training hours) on April 14-16 , 

2012. Deanship of Skills Development, King Saud University. 

 

 Training course in Managing E-learning for one week at the National Center for Distance 

Learning, (2008). 

 

 Training course in Scientific Methodology for Writing MA and PhD Thesis (12 training 

hours) on March 4-6, 2013. Deanship of Skills Development: King Saud University. 

 

 Training course in Cooperative Learning (10 training hours) on February 2-3, 2013. 

Deanship of Skills Development, King Saud University. 

 

 Training course in Blackboard ( 5 training hours ) on December 16, 2012  . Education 

‎Technologies Unit at College of Applied Studies .King Saud University.‎ 
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 Training course in Evaluation and Assessments ( 2 training hours ) on December 17, 2012  . 

Education ‎Technologies Unit at College of Applied Studies . King Saud University . 

 

 Training course in Content Development-1- (4 training hours) on December 18, 2012 . 

Education ‎Technologies Unit at College of Applied Studies .King Saud University. 

 

 Training course in Content Development-2- (4 training hours) on December 19, 2012 . 

Education ‎Technologies Unit at College of Applied Studies .King Saud University. 

 

 Training course in Using Learning Management System LMS- Blackboard (4 training 

hours) on December 17, 2012. Deanship of E-Learning and Distance Learning, King Saud 

University. 

 

 Training course in Using Smart Classes (2 training hours) on January 6, 2013. Deanship of E-

Learning and Distance Learning, King Saud University. 

 

 Training course in Digital image processing using Photoshop (10 training hours) on 

September 24-25, 2013. Deanship of Skills Development, King Saud University. 

 

 Training course in Ethics for University Teaching (5 training hours) on October 30, 2013. 

Deanship of Skills Development, King Saud University. 

 

 Training course in Speaking and Diction Skills (6 training hours) on December 5, 2013. 

Deanship of Skills Development, King Saud University. 

 

 Training course in Design and management of websites (4 training hours) on January 6, 

2014. Deanship of Skills Development, King Saud University. 

 

 Training course in Problem-solving and Decision-making (8 training hours) on March 10, 

2014. Deanship of Skills Development, King Saud University. 

 

 Training course in Safe and Comfortable Learning Environment (3 training hours) on 

March 11, 2014. Deanship of Skills Development, King Saud University. 

 

 Training course in Searching Databases and Digital Libraries (10 training hours) on April 7-

8, 2014. Deanship of Skills Development, King Saud University. 

 

 Training course in Statistical Analysis Using SPSS program (15 training hours) on February 

1-3, 2015. Deanship of Skills Development, King Saud University. 

 

 Training course in Presentation Program- ‎ Prezi ‎ (6 training hours) on February 22, 2015. 

Deanship of Skills Development, King Saud University. 



 Training course in the Art of Writing Academic Recommendations (4 training hours) on 

October 23, 2015. Deanship of Skills Development, King Saud University. 

 

 

Work Experience: 

 

November 2011- Present time: Lecturer 

College of Applied Studies and Community Service, King Saud University. 

 

February 2003 - July 2009: Teaching Assistant 

College of Applied Studies and Community Service, King Saud University. 

 

Contact Info: 

 

Riyadh, Saudi Arabia 

King Saud University 

College of Applied Studies and Community Service 

Office: 3, ground floor, building 26, Alysha Campus. 

halnafis@ksu.edu.sa: mail-E 

 

Arabic CV 

 شخصية معلومات 

 ةالنفيس عبدالله فهد هيا :الاسم

 فبراير62: الميلاد تاريخ

 سعودية :الجنسية

 :الالكتروني البريد

halnafis@ksu.edu.sa 

 

 :العلمية المؤهلات

 . الأمريكيةالولايات المتحدة , بوسطن  – إيسترن نورث جامعة من التربية في الماجستير درجة  (0202) 

  )حاليا عبدالرحمن بنت نورة الأميرة جامعة ( بالرياض للبنات التربية كلية إنجليزية لغة تخصص تربية و أداب بكالريوس  (0220)

 .السعودية العربية المملكة
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 :ةيالتدريب الدورات

 أبريل 55-9 بتاريخ أيام ثلاثة لمدة تدريبة ساعة 51 بواقع الإلكترونية التعلم تقنيات في الإنجليزية باللغة تدربية دورة 

 .سعود الملك جامعة : المهارات تطوير عمادة . م 6156

 

 أبريل 52-51 بتاريخ أيام ثلاثة لمدة تدريبية ساعة 56 بواقع الجامعي التدريس في التقنية إستخدام في تدريبة دورة 

 .سعود الملك جامعة : المهارات تطوير عمادة . م 6156

 

 (.6112)   بعد عن للتعلم المركزالوطني في لمدة أسبوع الإلكتروني التعلم لإدارة جسور لنظام تدريبية دورة 

 

  1 بتاريخ لمدة ثلاثة أيامساعة تدريبية  56بواقع  في المنهجية العلمية لكتابة رسائل الماجستير و الدكتوراةدورة تدريبية-

 . جامعة الملك سعود : عمادة تطوير المهارات. م6152مارس  2

 

  عمادة تطوير . م 6152فبراير 2-6بتاريخ ساعات تدريبية لمدة يومين  51بواقع  في التعلم التعاونيدورة تدريبية

 . جامعة الملك سعود : المهارات

 

  وحدة تقنيات  .م 6156ديسمبر  9بتاريخ  يوم واحدساعات تدريبية لمدة  2بواقع  رفع المقرراتكيفية دورة تدريبية في

 .جامعة الملك سعود: التعليم  بكلية الدراسات التطبيقية

 

  وحدة تقنيات التعليم  .م 6156ديسمبر 52بتاريخ  ساعات تدريبية لمدة يوم واحد 1بواقع  في بلاك بورد دورة تدريبية 

 .جامعة الملك سعود: كلية الدراسات التطبيقيةب

 

  وحدة تقنيات  .م 6156ديسمبر  51 بتاريخ تدريبية لمدة يوم واحد ساعة 6بواقع  ختباراتلإتقييم واالفي  دورة تدريبية

 .جامعة الملك سعود: كلية الدراسات التطبيقيةب التعليم 

 

  وحدة . م6156ديسمبر  52بتاريخ  ساعات تدريبية لمدة يوم واحد 1بواقع  -0-في تطوير المحتوي  دورة تدريبية

 .جامعة الملك سعود: كلية الدراسات التطبيقيةب تقنيات التعليم 

 

  وحدة . م6156ديسمبر  59بتاريخ  ساعات تدريبية لمدة يوم واحد 1بواقع  -0-في تطوير المحتوي  دورة تدريبية

 .جامعة الملك سعود: كلية الدراسات التطبيقيةب تقنيات التعليم 

 

 أساسيات استخدام نظام إدارة التعلم الإلكترونيفي  دورة تدريبية Black Board تدريبية لمدة يوم  ساعات  4 بواقع

 .جامعة الملك سعود: عمادة التعليم الإلكتروني والتعلم عن بعد .م6156 ديسمبر 51بتاريخ  واحد

 

 م يعمادة التعل.م6152 يناير 2 بتاريخ تدريبية لمدة يوم واحد ساعة 6بواقع  القاعات الذكيةإستخدام في  يبيةدورة تدر

 .جامعة الملك سعود: الإلكتروني والتعلم عن بعد 

 

 61-61 بتاريخ يومين لمدة تدريبية اتساع 51 بواقع في معالجة الصور الرقمية بإستخدام الفوتوشوب ةيتدريب دورة 

 .سعود الملك جامعة : المهارات تطوير عمادة . م 615 3 سبتمبر

 

 م 615 3اكتوبر 21يوم واحد بتاريخ  لمدة تدريبية اتساع 1 بواقع في أخلاقيات مهنة التدريس الجامعي ةيتدريب دورة . 

 .سعود الملك جامعة : المهارات تطوير عمادة

 



 عمادة . م 615 2 ديسمبر 1 يوم واحد بتاريخ لمدة تدريبية اتساع 2 بواقع في مهارات الحديث و الإلقاء ةيتدريب دورة 

 .سعود الملك جامعة : المهارات تطوير

 

 م 6151 يناير 2 يوم واحد بتاريخ لمدة تدريبية اتساع 1 بواقع في تصميم و إدارة المواقع الإلكترونية ةيتدريب دورة . 

 .سعود الملك جامعة : المهارات تطوير عمادة

 

 م 6151مارس  51 واحد بتاريخ يوم لمدة تدريبية اتساع 2 بواقع حل المشكلات و إتخاذ القرارتفي  ةيتدريب دورة . 

 .سعود الملك جامعة : المهارات تطوير عمادة

 

 م 6151مارس  55 يوم واحد بتاريخ لمدة تدريبية اتساع 2 بواقع في بيئة التعلم الأمنة و المريحة ةيتدريب دورة . 

 .سعود الملك جامعة : المهارات تطوير عمادة

 

 2-1 بتاريخ يومين لمدة تدريبية اتساع 51 بواقع في البحث في قواعد البيانات و المكتبات الرقمية ةيتدريب دورة  

 .سعود الملك جامعة : المهارات تطوير عمادة . م 6151ابريل 

 

 في التحليل الإحصائي بإستخدام برنامج ةيتدريب دورة SPSS  2-5بتاريخ ثلاثة أيام   لمدة تدريبية ةساع 15  بواقع 

 .سعود الملك جامعة : المهارات تطوير عمادة . م 6151فبراير 

 

 برنامج العروض التقديمية في ةيتدريب دورة Prezi  6151فبراير  66 بتاريخيوم واحد   لمدة دريبيةساعات ت 2  بواقع 

 .سعود الملك جامعة : المهارات تطوير عمادة . م

 

 م 6151ر اكتوب 62 يوم واحد بتاريخ  لمدة دريبيةساعات ت 1  بواقع  الأكاديمية في فن كتابة التوصيات ةيتدريب دورة . 

 .سعود الملك جامعة : المهارات تطوير عمادة

 

 :المشاركة في اللجان

 (عضو) لجنة الجودة والإعتماد الأكاديمي  -

 (عضو) لجنة مساندة التطوير و الجودة  -

 (عضو) في تويتر لجنة متابعة حساب وحدة العلوم الإنسانية  -

 (عضو)لجنة الرصد  -

 (عضو) لجنة إعداد الدورات التدريبية القصيرة  -

 (عضو) نجم 5515لجنة تطوير مقررات  -

 (عضو) الثقافيجنة النشاط الطلابي ل -

 (عضو) لجنة مساندة أعضاء لجنة التطوير و الجودة ببرنامج العلوم الإدارية و الإنسانية  -

 ( مقررة اللجنة) لجنة النشاط الطلابي الثقافي  -

 

 :الوظيفية الخبرات

  .التطبيقية الدراسات كلية في محاضرة :الأن حتى 0200 نوفمبر -

 .التطبيقية الدراسات كلية في معيدة :  0222يوليو حتي0222 فبراير -

 



 

 :الإتصال جهات

 الرياض –المملكة العربية السعودية 

 جامعة الملك سعود

  التطبيقية الدراسات كلية

 2م رق مكتب :الدور الارضي - 62مبنى

 halnafis@ksu.edu.sa :الإلكتروني البريد
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